
完美的Microsoft MB-800資料是行業領先材料＆值得信
賴的MB-800認證指南

2026 NewDumps最新的MB-800 PDF版考試題庫和MB-800考試問題和答案免費分享：https://drive.google.com/open?
id=1V52p6VLfSeWpvu2zlGWjFTwBM2Z_VKzu

我受不了現在的生活和工作了，想做別的工作。你現在有這樣的想法嗎？但是，怎樣才能做更好的工作呢？你喜
歡IT嗎？想通過IT來證明自己的實力嗎？如果你想從事IT方面的工作，那麼參加IT認定考試，取得認證資格是非常
有必要的。你現在要做的就是參加被普遍認可的、有價值的IT資格考試。從而打開你職業生涯的新的大門。關於
Microsoft的MB-800考試，你一定不陌生吧。取得這個資格可以讓你在找工作的時候得到一份助力。什麼？沒有信
心參加這個考試嗎？沒關係，你可以使用NewDumps的MB-800考試資料。

Microsoft的認證資格最近越來越受歡迎了。因為這是國際廣泛認可的資格，因此參加Microsoft的認證考試的人也越
來越多了。其中，MB-800認證考試就是最重要的考試之一。那麼，為了通過這個考試你是怎麼進行準備的呢？是
死命地學習與考試相關的知識呢，還是使用了高效率的學習資料呢？

>> MB-800資料  <<

MB-800認證指南 - MB-800熱門證照

MB-800考古題被大多數考生證明是有效的，通過很多IT認證考試的考生使用之后得出，能使考生在短時間內掌握
最新的Microsoft MB-800考試相關知識。由高級認證專家不斷完善出最新版的MB-800考古題資料，他們的研究結果
可以100%保證您成功通過MB-800考試，獲得認證，這是非常有效的題庫資料。一些通過MB-800考試的考生成為
了我們的回頭客，他們說選擇NewDumps就意味著選擇成功。

最新的 Microsoft Dynamics 365 MB-800 免費考試真題 (Q29-Q34):
問題  #29 
A company uses Dynamics 365 Business Central.
A vendor needs to use a default warehouse location and invoice a different vendor for a purchase order.
You need to configure the system to meet the requirements.
Which controls should you use? To answer, select the appropriate options in the answer area.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

答案：

解題說明：

問題  #30 
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You create a test instance of Dynamics 365 Business Central and enter transactions for testing purposes. You create a production
company instance in the same Business Central environment.
You need to copy the setup and master data from the test instance to the production instance without copying transaction data.
What are two possible ways to achieve the goal? Each correct answer presents a complete solution.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

A. Create and export a configuration package from the source company. Next, import into the destination company
B. Use the Run Migration Now function from Cloud Migration Management
C. Use the Copy Data from Company function from the Configuration Worksheet page
D. Use the Copy function from the Companies page

答案：A,D

問題  #31 
You need to configure the system to address the costing adjustment concerns.
Which four actions should you perform in sequence? To answer, move the appropriate actions from the list of actions to the answer
area and arrange them in the correct order.

答案：

解題說明：

Reference:
https://docs.microsoft.com/en-gb/dynamics365/business-central/finance-how-to-work-with-inventory-periods

問題  #32 
You are implementing Dynamics 365 Business Central Online for a company. The company is migrating from a previous version of
Business Central.
The company wants to migrate historical financial information from the previous fiscal year into the new database, including all
analytical information.
You need to migrate data, including analytical information, by using a configuration package.
Which three steps should you use? Each correct answer presents part of the solution.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

A. Select the Dimensions as Columns field. Include all the dimension fields in the configuration package.
B. Export the configuration package.
C. Assign a data template to the configuration package.
D. Create a configuration package. Then select the appropriate table.
E. Export the table from the configuration package to Microsoft Excel. Adjust the file to include dimension information.
Import the updated Excel table.

答案：A,D,E

解題說明：
When migrating data (such as general ledger entries with analytical details/dimensions) into Dynamics 365 Business Central Online,
the best practice is to use Configuration Packages (RapidStart Services).
Create a configuration package and select the appropriate table (A): You need to select the tables that hold historical financial
information, such as G/L Entries or Ledger Entries.
Export to Excel and adjust the file (B): After exporting, you can enrich the data with dimension values or analytical information not
included originally, then re-import it into BC.
Enable Dimensions as Columns (C): This makes it easier to map and load dimension values directly in the configuration package,
ensuring analytical information is preserved.
Options not correct:
D (Export the configuration package): Exporting a package is usually done for backups or sharing, not part of the required migration
steps.
E (Assign a data template): Data templates are used for master records (customers, vendors, items), not for migrating historical
ledger entries.
Microsoft Learn References
Use Configuration Packages to Import Data
Work with Dimensions answer: A, B, C



問題  #33 
A company uses Dynamics 365 Business Central to manage accounts payables. The company uses exact cost reversing when
returning products to vendors.
Returns use current costs at the time of the return. Exact cost reversing must be enforced manually for current orders and
automatically applied to all future orders.
You need to configure the system.
Which configuration options should you use? To answer, select the appropriate options in the answer area.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

答案：

解題說明：

Explanation:
Graphical user interface, text, application Description automatically generated
Reference:
https://community.dynamics.com/business/b/navvlogbypittis/posts/exact-cost-reversing-mandatory-explained-in-

問題  #34
......

NewDumps Microsoft的MB-800認證的培訓工具包是由NewDumps的IT專家團隊設計和準備的，它的設計與當今瞬息
萬變的IT市場緊密相連，NewDumps的訓練幫助你利用不斷發展的的技術，提高解決問題的能力，並提高你的工作
滿意度，我們NewDumps Microsoft的MB-800認證覆蓋率超過計畫的100%，只要你使用我們的試題及答案，我們保
證你一次輕鬆的通過考試。

MB-800認證指南 : https://www.newdumpspdf.com/MB-800-exam-new-dumps.html

MB-800 認證也是個能對生活有改變的認證考試，比如，你已經參加了現在參加人數最多的MB-800考試了嗎，通
過Microsoft MB-800的認證考試可以提高你的IT職業技能，Microsoft MB-800資料 如果你是找考試資料或學習書
籍，Microsoft MB-800資料 當您需要使用優惠的時候，請您確認優惠條件或折扣代碼選擇在線客服或寫電子郵件給
我們，伴隨著Microsoft Dynamics 365認證，越來越多的客戶注意到Microsoft Dynamics 365的重要性，目前是經濟衰
退的時期，找一份工作不容易，考取Microsoft Dynamics 365認證的證書當然是有用的，能夠幫助你穩定你的位置，
增加求職的法碼 想通過IBMMB-800考試指南 認證考試考試嗎，Microsoft MB-800資料 你身边肯定有很多人参加过
这个考试了吧？

疑惑地向門口看去，該報告包含許多有關中小企業的信息和大量數據，MB-800 認證也是個能對生活有改變的認證
考試，比如，你已經參加了現在參加人數最多的MB-800考試了嗎，通過Microsoft MB-800的認證考試可以提高你的
IT職業技能。

MB-800資料＆有保障的Microsoft MB-800考試成功 - 更新的MB-800認證
指南

如果你是找考試資料或學習書籍，當您需MB-800要使用優惠的時候，請您確認優惠條件或折扣代碼選擇在線客服
或寫電子郵件給我們。
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